
zÁpts
z jednání řádné valné hromady obchodní společnosti

CARDUUS Asset Managemento investiční společnosto a.s.

se sídlem náměstí l4. řdna 642/17, Smíchov, l50 00 Praha 5'
lčo: o+t1372l, zapsané v obchodním rejstříku vedeném Ntěstským soudem v Praze pod sp. zn.B20649

(dále jen,,Společnost")

konané dne 2. června 2023 od ll.00 hod. na adrese náměstí 1,l. října 642/17, Smíchov, l50 00 Praha 5

1. Zahájení valné hromady

Mgr. Barbora Chalašová, zmocněnkyně na základě plné rnoci, která byla svolavatelem pověřena valnou
hromadu řídit do doby, než bude zvolen její předseda, přivítala přítomné a konstatovala' jak vyplývá z listiny
přítomných (příloha č. l) a z aktuálního Seznalnu akcionářů Společnosti (příloha č.2), žejsou přítornni
akcionáři vlastnící akcie, jejichŽ jmenovitá hodnota činí 40.200.000,- Kč z celkových 47.000.000'- Kč, tj.
(po zaokrouhlení) 85,53 %o základního kapitálu Společnosti, přičemŽ Stanovy vyŽadují přítomnost akcionářů
vlastnících akcie, jejichŽ jrnenovitá hodnota přesahuje 50 oÁ základního kapitálu Společnosti. Dále
konstatovala, že jsou přítomni akcionáři mající 40.200.000 hlasů zcelkového počtu 47.000'000 hlasů, tj'
(po zaokrouhlení) 85'53 % hlasů všech akcionářů.

Vzhledem k totnu, že jsou přítomni akcionáři vlastnící akcie, jejichž jrnenovitá hodnota činí 85,53 oÁ

základního kapitálu Společnosti, tj. přesahuje požadovaných 50 % základního kapitálu Společnosti'
konstatovala Mgr. Barbora Chalašová, Že 1e valná hromada usnášeníschopná.

2. Volba orgánů valné hromady

Mgr. Barbora Chalďová seznámila valnou hromadu s návrhem na obsazení orgánů valné hromady, tedy
aby předsedou valné hromady byl zvolen Mgr. Jakub Joska, který bude v souladu s $ 422 odst. l a2 zákona
č. 90/2012 Sb., o obchodních společnostech a družstvech (zákon o obchodních korporacích), ve znění
pozdějších předpisů, rovněŽ provádět sčítání hlasů a bude ověřovatelern zápisu, zapisovatelem pak aby byla
zvolena paní Renáta Dobrovodská.

oba navržení kandidáti vyslovili svůj předchozí souhlas s volbou.

Vzhledem k totnu, že Žádný protinávrh nebyl vznesen aŽebyli stále přítomni akcionáři disponující 85,53
% všech akcií a hlasů, navrhla Mgr. Barbora Chalašová valné hromadě ke schválení usnesení nrísledujícího
znění:

,,Valnú hromada volí předsedou valné hromady Mgr. Jakuba Josku, přičemž souhlasí, že předseda valné
hromady bude současně provúdět sčítdní hlasů a bude ověřovatelem zdpisu. Valnd hromatla volí
zapisovatelem Rendtu Dobrovodskou."
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Valná hrornada přijala výše Lrvedené usnesení, když př'ítornní akcionáři hlasovali aklamací, tedy veřejnýrn
hlasovánírn zdviŽenou rukou, takto:

pro l00 % hlasů přítornných
proti 0%hlasůpřítomných
zdrŽe| se 0 % hlasů přítornných

Následně předseda valné hromady přistoupil k projednáníjednotlivých bodů pořadujednání valné hromady

3. Schválení řádné účetní závěrky a výroční Zpr^w Společnosti z^ rok2022

Pí'edseda valné hromady seznámil přítomné akcionáře se zněním výroční zprávy Společnosti, zpracované
za období roku 2022,jejíŽ součrístí je zpráva představenstva Společnosti o vztazích i výrok auditora. Dále
předseda valné hromady přítomné akcionáře seznárnil se zněním zprávy dozorčí rady Společnosti o
přezkumu řádné účetní závěrky zaúčetní období roku2022,návrhu na úhradu ztráty i výroční zprávy,včetně
zprávy o vztazích. Dále předseda valné hromady akcionáře přítomné na valné hromadě seznárnil s obsahem
účetní závěrky Společnosti vypracované zaÚčetní období roku2022.

Akcionář Ing. Vladimír Hrych následně sdělil, že Žádáo vysvětlení k bodům 3. a 4. valné hromady, přičernŽ
postupně přednesl řadujednotlivých dotazů, které v závěrujednání valné hromady předal předsedovi valné
hrornady v písemném vyhotovení fonnou dokumentu (dále také jen .'Zádost Ing. Hrycha"). Předseda valné
hrornady poskytl Ing. Hrychovi odpovědi a vysvětlení tam, kde měl infonnace dostatečné k podání alespoň
částečné odpovědi. Vzhledem ke sloŽitosti, kdy se většina dotazů týkala jednotlivých účetních poloŽek,
ekonomických ukazatelů, smluvních dokumentů apod. a vzhledem k tomu. že obsah Zádosti Ing. Hrycha
nebyl Společnosti znám předem, sdělil předseda valné hromady Ing. Hrychovi, že detailní odpověď na jeho
dotazy bude v souladu s ust. $ 358 odst. l zákona o obchodních korporacích poskytnuta písemně.

Předseda valné hromady následně vyzval přítomné akcionáře, zda mají nějaké další dotazy, návrhy či
protinávrhy.

Ing. Hrych následně vznesl k tomuto bodu pořadu jednání protinávrh, jírnž navrhl, aby valná hromada
schválila usnesení následujícího znění:

,,VaInú hromada nesouhlasí s výroční zprúvou Společnosti u)racovanou za období kalendúřního roku
2022, jejíž součtistí je Zprdvu představenstva o vztazích a výrok auditora, a md k nim připomínky.

Vulnú hromada projednala Zprúvu dozorčí rady Společnosti o přezkumu řridné účetní uÍvěrky, ndvrhu
na úhrudu ztrúty a ujroční zprúvy včetně Zprdvy o vztazích a mri k ní připomínky.

Valnd hromada neschvaluje účetní zúvěrku Společnosti vyprucovanou za účetní období, kterým je
kalenddřní rok 2022."

Následně přítomní akcionáři Roman Hvězda, František Pokorný aolgaRiihle (tito akcionáři společně s Ing.
Hrychem dále společně také jako 

',minoritní akcionáři") sdělili, že se k obsahu Záďosti lng. Hrycha a
k jeho vznesenému protinávrhu připojují.

Vzhledem k tomu, Že protinávrh minoritních akcionářů byl vznesen aŽ na valné hromadě' nemohl být před
konáním valné hromady zveřejněn na internetových stránkách Společnosti, stejně jako stanovisko
představenstva Společnosti k tomuto protinávrhu.

Předseda valné hromady přistoupil nejprve ke hlasování o výše uvedeném protinávrhu minoritních
akcionářů. Vzhledern k tornu, Že byli stále přítomni akcionáři disponující 85,53 %o všech akcií a hlasů,
předseda valné hrornady navrhl, aby valná hrornada schválila usnesení následujícího znění:
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.,Vulnú hromada nesouhlasí s výroční zprrivou Společnosti 4)rucovonou za období kalendúřního roku
2022, jejíž součtisÍí je Zprúva představenstva o vzÍazíclt a výrok auditora, u md k nim připomínky.

VuInú hromada projednala Zprúvu dozorčí rady Společnosti o přezkumu řúdně účetní vivěrky, nóvrhu
nu úhradu ztrúty a výroční zprrivy včetně Zprrivy o vztazích a mri k ní připomínky.

Vulnú hromada neschvaluje účetní zúvěrku Společnosti vypracovanou za účetní období, kterým je
kalendúřní rok 2022.''

Valná hrornada nepřijala výše uvedené usnesení' kdyŽ přítornní akcionáři hlasovali aklamací, tedy veřejnýrn
hlasovánírn zdviženou rukou, takto:

pro 22,84 v'o hlasů přítomných
proti 7'7,16 yo hlasů přítornných
zdrŽe| se 0 % hlasů přítomných

Vzhledern k tomu. Že uvedený protinávrh akcionář'ů nebyl schválen, a Že byli stále přítomni akcionáři
disponující 85,53 % všech akcií a hlasů, předseda valné hromady navrhl. aby valná hromada schválila
usnesení následuj ícího znění:

,'VaInú ltromadu projednula g bere nu vědomí výroční zprúvu Společnosti zpracovunou za obclobí
kalenddřního roku 2022' jejíž součtistí je Zprdva představenstva o vztazích a výrok auditora, a nemci
k nim připomínek.

Valnú hromadu projednalc Zprúvu dozorčí rady Společnosti o přezkumu řúelné účetní uÍvěrky, núvrhu
na úhradu zÍrúty u výroční zprúvy včetně Zprdvy o vztctzích a nemd k ní připomínek.

Valnú hromada schvaluje účetní zúvěrku Společnosti vypracovanou za účetní období, kterým je
kulenddřní rok 2022."

Valná hroInada přijala výše uvedené usnesení, když přítomní akcionáři hlasovali aklamací, tedy veřejným
hlasováním zdviŽenou rukou, takto:

pro 77,16 oÁ hlasů přítomných
proti 22,84 % hlasů přítomných
zdrŽel se 0 % hlasů přítomných

Minoritní akcionáři na to uvedli, že poŽaduji nahlédnutí do účetnictví Společnosti, zejnéna nahlédnutí na
pohyby na účtu Společnosti poté, co se stalijejími akcionáři.

4. Rozhodnutí o úhradě ztráty za rok2022

Předseda valné hromady seznámil přítomné akcionáře se zněním návrhu představenstva Společnosti na
úhradu áráty Společnosti za rok 2022, která činí 10.739.255,25 Kč. DosaŽená ztráta Za toto účetní období
by měla být dle návrhu představenstva Společnosti př'evedena na účet neuhrazené ztráty z předchozích
období. Předseda valné hromady následně vyzval přítornné akcionáře, zdamají nějaké dotazy, návrhy či
protinávrhy. Proběhla diskuse ohledně předmětu tohoto bodu pořadu valné hromady.

Vzhledern k tomu, Že žádný protinávrh nebyl vznesen aŽebyli stále přítomni akcionáři disponující 85,53
% všech akcií a hlasů, navrhl předseda valné hromady valné hrornadě ke schválení usnesení nrísledujícího
znění:.

,,VaInú hromada schvaluje núvrh představenstvo Společnosti na úhradu 6rdty Společnosti tak, že celú
ztrúta Společnosti zu účetní období, kterým je kalenddřní rok 2022, ve výši I0.739.255,25 Kč bude
převedenu nu účet neuhruzené zÍrúty z předchozíclt období.''
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Valná hronrada přijala výše Lrvedené usnesení, kdyŽ přítomní akcionář'i hlasovali aklamací. tedy veřejnýrn
hlasovánítn zdviŽenou rukou' takto:

pro 77,16 % hlasťr přítornných
proti 22.84 % hlasů přítornných
zdrŽel se 0 % hlasů př'ítornných

Akcionář Ing. Hrych odkázal na podání písernné Žádosti Ing. Hrycha o vysvětlení a protestu k bodům 3) a
4) pořadujednání valné hrornady.

5. Projednání odstoupení Ing. Emila Šta,ry z funkce člena představenstva

Předseda valné hromady přítornnýrn akcionářůrn sdělil, že člen (a místopředseda) představenstva
Společnosti, Ing. Emil Sťáva, doručil Společnosti dne 27.4.2023 podání o odstoupení ze své funkce.
Předseda valné hromady vtornto srněru připornněl' že dle čI. l9'3 stanov Společnosti můŽe člen
představenstva ze své funkce odstoupit, přičemŽ je povinen oznámit své odstoupení Společnosti' Jeho
funkce v takovém případě končí dnem, kdy odstoupení projednala nebo rněla projednat valná hromada.

Následně proběhla diskuse ohledně předmětu tohoto bodu pořadu valné hrornady.

Vzhledem k tomu, že Žádný protinávrh nebyl vznesen a že byli stále přítomni akcionáři disponující 85,53
% všech akcií a hlasů, navrhl předseda valné hromady valné hromadě ke schválení usnesení nasledujícího
znění:

,,VaInú hromuda bere nu věclomí oclstoupení Ing. Emila Šťtivy, nar. 9.12.I966, bytem DubnicktÍ 477/22,
Velkd Chuchle, l 59 00 Praha 5, zÍunkce člena a místopředsedy představenstva a schvaluje datum zúniku

jeho funkce k 2.6.2023.*

Valná hromada přijala výše uvedené usnesení' kdyŽ přítomní akcionáři hlasovali aklamací, tedy veřejnýrn
hlasováním zdviženou rukou, takto:

pro 77,16 oÁ hlasů přítomných
proti 22,84 % hlasů přítomných
zdrŽel se 0 % hlasů přítomných

6. Volba Ing. Pavla Scholze a Ing. Radko Semančika novými členy představenstva a
schválení smluv o qýkonu funkce

Předseda valné hromady přítomným akcionářůrn sdělil, že předmětem tohoto bodu pořadu valné hromady
měla být volba nových členů představenstva Společnosti, konkrétně Ing. Pavla Scholze a Ing' Radko
Semančíka, včetně schválení jejich srnluv o výkonu funkce, kteří měli obdržet předchozí souhlas CNB
k výkonu funkce v rámci Íízení o rozšíření povolení k činnosti investiční společnosti o adrninistraci
investičních fondů, které je vedeno před ČNÍ} pod sp.zn. S-Sp-2020/00095/cNB/57l.-Předseda valné
hromady uvedl' Že s ohledem na vývoj v tomto správnítn fizení a na aktuální postoj CNB k rozšíření
povolení k činnosti Společnosti bude předmětná Žádost Společnosti vzatazpětafizení tak bude zastaveno.
Vzhledern k tomu, že do funkce člena představenstva nemůŽe být zvolena osoba bez předchozího souhlasu
CNB a vzhledem k tomu, že k udělení povolení k provádění administrace investičních fondů ve výše
uvedeném správním řízení nedojde,je hlasování o návrzích usnesení ktomuto bodu pořadujednání valné
hromady nadbytečné.

Předseda valné hromady proto navrhl, aby valná hromada v souladu s ust. $ 409 zákona o obchodních
korporacích rozhodla, Že záležitosti za(azené do tohoto bodu pořadu jednání valné hromady nebudou
projednány.
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Vzhledern k totnu, Že Žádtlý protinávrlr nebyl vznesen a Že byli stále přítornni akcionáři disponující 85'53
%o vŠech akcií a hlasťr. navrhl předseda valné hrornady valné hromadě ke schválení usnesení následujícího
z'nění:

,,Valnú hromudu rozhodlo, že nebude projedntívat fuidnou ze zúležitostí obscžených pod bodem 6. pořadu
jeilnriní této valné Itromaily, tedy že nebude ani hlusovaÍ o núsledujících núvrzíclt usnesení:

o volbě Ing. Pavla Scltolze, nar. I I.6.l957, byÍem Sedleckri cesta 55, Brnky, 250 66 Zdiby členem
představenstva;
o schvrilení Smlouvy o výkonu funkce Ing. PuvIa Scholze jako čIenu představenstvu;
o volbě Ing. Radko Semančiktt, nar. 5.6.I968, bytem Jazdeckú I6, Chorvútsky Grob, 900 25,
S I ov e ns ko č I en em předst avenstvu ;
o schvrilení SmIouvy, 0 výkonu funkce Ing. Radko Semančika jako člena představenstvg.

VaIná hromada přijala výše uvedené usnesení. kdyŽ přítomní akcionáři hlasovali aklamací, tedy veřejnýrn
hIasovánírn zdviŽenou rukou, takto:

a

a

a

a

pfo
proti
zdrŽel se

77,l642 % hlasů přítornných
3'4826 % hlasů přítomných
l9'3532 % hlasů přítornných

7. Různé

Předseda valné hromady sdělil, Že nyní je na pořadu valné hromady p[ostor pro projednání otázek. podnětů
či poŽadavků akcionářů.

Na to akcionář Ing. Vladimír Hrych předal př'edsedovi valné hrotnady v písemné formě Žádost Ing. Hrycha
obsahující Žádost o vysvětlení a protest, v níŽ

a) .;áddov,světleníkbodtim 3 a1valné hromady-akcionář odka:4je navýročnízpról,uaptáse či
žádá o vysvětlení,
- řešené ztrótyve výši cca ]0,7 milionti korun českých (bod 1valné hrontady), zejména, nikoliv

však výlučně,
o bližších okolností vzniku této ztl"čtty;
o ekonomiclqch a právních opatř'ení přijaých k zamezení v:niktt řešené :tróty;

- ekonomicbich a právních opatření přijaých k prevenci vzniku podobných / seh'valých /
kumulujících se ztrát společnosri (cca 62,5 milionů kortln česlých (2022); cca 55,2 nilionů
kortn českých (202l));

- jakáje celkol,á aktuólní výše neuhrazené ztt'áty z předchozích období;
- zda a kdy byla ta ktercí utrpěnd ztróÍa řešena pořadem próva (zažalovóna u soudu, ttplatněna u

arbin'óže nebo jako pojistnci ttdálost aÍp'; jen pakliže takové uplatnění připadó pojmově
v tivahu);

o pohtd předmětná ztráta pořadem prciva řešena nebyla, ač to rnožné bylo, tak proč, kdo
(konb"étníJý:ická osoba) a kdy přijal tctkové rozhodnutí,'

- kdo konkrétní (yzická osoba) odpovídá za
o obchodní řízení (rozhodování) společnosti, jaké je jeho odborné vzdělání, pruie a

zkušenosti;
o řízení rizik společnosti, jaké je jeho odborné v:dělání, praxe a zkušenosti (s. 33-3]

výroční zpróvy ohledně ří:ení ri:ikajsotr vysoce abstrqktní - be:obsažné);
- proč konkrétně se propadají výnosy společnosti (cca l0 milionů korun českých (2022); cca ]8,I

milionti korun česlých (2021));jalql je očekáván trend výnosnosÍi, vč. Specifikace argumentti a
důvodti, vkt'ótkodobém (] rok), střednědobént (I-3 rolry) a dlouhodobém hori:ontu (nad 3
rob);

- proč konh"étně rostott spróvní naklad1, spo7r6rosti (cca 2I,6 milionů korttn česlých (2022); cca
l8 milionů kortm českých (202l));

- konh"étní vysvětlení jednotlivých položek Y',kazu zisku a ztrát a jakd konkt'étní opatření budou
přijata k zastavení trendu jejich rtisttt''
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- :clct byla' či nebylq n,ažot,ánct restrukturali:(tce (snižovčlní náklaclů ntj. vč. Propouštění atp.)
spolec'no.s! i .'

o pokucl ano, tak s jalqtn konl<t'étnítn v)',sledkem a ars{umen1' a kclo (konh'étní .h;zická
osoba) takovou anal1i:u pygýgdJ:

- proč konl{t"étně nqťostb) nciklad1, na vnitřní auclit a prál,ní poradensýí (cca 2,7 milionů korun
českých (2022): cca I,5 nilionti korun českých (202I)):

- jrk konkrétně a čím.je zajištěna pohledál,ka:a ILUV'4T'4R (ccct 3I,2 ntilionů korun českých
(2022)) a.jaké jsott konh'étní poclmínlq,stnlouv|,o zóptijčce, resp. kolik činí s.jeclnané tirolg, 11
poskvtnutí :ópujčh,:

- kdv naposledy a k.ým (konlo'étnífvzickó osoba) b),la vhodnocena ekonomická v1ihodnost vztahu
společnosti s ILLIVATAR, resp. ne\,.vrovnand (neřešenci) tijtttct takto v:nikající společnosti, pro

o :ejména, nikoliv však výlučně, roční ,,výnosy" til,ěrovciní ILUVATAR (cca 0,9 núlionti
kontn česlq,ch (2022)) proti ročním nákladů podttájruu (cca l,5 milionů korun českých
(2022 ) ;l tj. roční ,,čistá zh"dta" pt|inejmenším cca 0,6 tnílionů kontn českých (2022)

v:niklá společnosti kvůli propojené osobě ILUVATAR;
' akcionář se dožaduje Y,daní opisů předmětné smlouvt,o zčipůjčce i předmětné

smlouvv o podnájnu:
- co konkrétně představují ostcttt'tí pctsiva - polo:ka ostatní vg výši 2,3J7 milionů korun českých

(2022), která podstatně narostla z ]77 tiSíc korun česlýclt v roce 202 l;
- ponlěrových ttkazatelů (bod 5 písm. i)) a jejich očekávanou a vyargumentovanou tendenci

v líl'átkodobém (I rok), střednědobém (l-3 roky) a dlouhodobém horizontu (nad 3 rokv),
konlct'étně

o zadluženosti I-II,
o rentability průměrných aktiv (R)AA' aktivcl be: majetktt klientť);
o rentability průměrného kapitálu tier ] (Ro'4E),'
o rentability tržeb (:isk po 

'7rr67i/výnosy 
z investičních slttžeb):

- ročních sprcivních nákladti na jednoho pracovníka (2'l61 milionti korun česlqlch), zejména,
nikoliv však výlučně, co dojejich dtivodnosti a výhodnosti (přínosů) pro společnost:

- jakéjsou s ohledem na akfuální a closavadní stav hospodaření společnosti předpoklady naplnění
opčních smlul, uzavřených dne I3.7.2020, 20.7.2020, 25.I1.2020 a 19.4'202I, l. jaky je
předpoklad naplnění ustanol,ení čl. II. opční smlou,ty, tedy odkupu akcií akciondře bttdotrcínt
nabyvatelem za dvojnásobek emisního kurru do konce roktt 2023'

b) protestuje k bodťtm 3 a 1 valné hromady - akcionář namítá, že
- tičetní :ávěrka společnosti ne:obranje pravý a sktttečný stav, nebot'mj. řddně nereJlektuje

fi'ansakce (a jejich důsledky, potažmo vznikající tijmu společnosti) se spřízněnými -
propojenýnli osobóm, primárně ve vztahu k ILUVATA& ale i předsedovi představens^)a
společnosti;

- výroční zpróva, resp. :próta o v:tazích, řádně a věrně nereÍlektuje existenci a důsledlq vztahu
s propojenými osobanti, potažm.o tijmy vznikající společnosti;

- akcionář považuje za sporné posttlpy společnosti pro rvorbu a využívání opravných položek
k pohledóvám, resp. vůči očekdvanýnl zn'áttm, potažmo řízení rizika."

Žádost lng' Hrycha je přílohou č.3 tohoto zápisu.

rcŽádosti Ing. Hrycha se připojili akcionáři Roman Hvézda, Vladirnír Hrych, František Pokorný a olga
RŮhle. Předseda valné hromady zopakoval shodně'jako uvedl k bodu 3. pořadujednání valné hromady, že
detailní odpověd'bude v souladu s ust. $ 358 odst. l zákonao obchodních korporacích poskytnuta písemně.

Minoritní akcionáři niásledně požádali o kopii listiny přítomných na valné hromadě a aktuálního seznalnu
akcionářů Společnosti, které byly obratem všern Žádajícím akcionářům poskytnuý.

Na to akcionář František Pokomý navrhl uspořádání neformální schůzky akcionářů s předsedou
představenstva Společnosti, Mgr. Pavlem Bodlákern. Předseda valné hrornady uvedl, že tento návrh bude
Mgr' Bodlákovi tlurnočit'
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8. Zánér

Předseda valné hromady závěrem vyzval přítomné akcionáře' zda mají nějaké další' dosud nevznesené
dotazy, připomínky, návrhy na projednání, či protesty. Vzhledern k tomu, Že program valné hrornady byl
bezezbylku vyčerpán a nikdo z přítomných neměl Žádnéjiné, dříve nevznesené dotazy, nepředloŽil Žádné
jiné, dříve nepředložené návrhy, ani neprojevil žádné další, dříve neprojevené protesty, předseda valné
hromady poděkoval přítomným akcionářům zaúěast a jednání valné hromady ve l2:30 hod. ukončil.

Y Praze dne 16.6.2023

Zapisovatel: Předseda valné hromady a ověřovatel zápisu:

Renáta Dobrovodská Mgr. Jakub Joska

Přílohy:

l) Listina přítomných na valné hromadě Společnosti

2) Aktuální seznam akcioniářů Společnosti

, Žádostlng. Hrycha
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